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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om hur Alingsås kommun 
arbetar för att skydda skogen

Det pågår en global naturkris av en aldrig tidigare skådad omfattning i människans 
historia. Världen är på väg in i ett sjätte massutdöende av arter. Vi människor är beroende 
av ekosystemen som ger oss luft, vatten, energi och mat. Skogen är det ekosystem som 
täcker störst del av landet. Studier visar att de högsta nivåerna av de flesta 
ekosystemtjänsterna finns i skogar äldre än 120 år. Sedan 1950 har dock ca 60% av 
Sveriges skogsmark kalavverkats och omvandlats till produktionsskogar. Den 
landskapsomvandling som skett till unga produktionsskogar och plantager hotar många 
arter som lever i skogen. Ett dagsaktuellt exempel är den avverkningsplan som hotar delar 
av Risveden i Ale kommun. Skogen i Risveden är en viktig spridningslänk för olika arter 
mellan norra och södra delen av Risveden och dessutom lever det många rödlistade arter i 
skogen.  Såväl EU, som FN strävar efter 30 procent skydd av skogen till 2030. Med vår 
nuvarande skövlingstakt kommer Sveriges sista naturliga och oskyddade skogar vara borta 
om 50 år. I dagsläget har Alingsås kommun 2,7% skyddad natur och det är oklart hur 
mycket av det som är skyddsvärd skog. 

Miljöpartiet vill att skogen, jorden och vattnet brukas på ett hållbart sätt. Vi vill bevara 
våra djur- och växtarter och skydda skogarna. Miljöpartiet vill se omfattande satsningar på 
moderna, hyggesfria skogsbruksmetoder och ökad naturhänsyn. 

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är följande:

• Hur arbetar Alingsås kommun för att skydda skogen? 

Amanda Andersson
Miljöpartiet de gröna Alingsås 


